

## Besluitenlijst Presidium

Datum	9 september 2019
Tijdstip	19.30 uur
Locatie	De Markt, gemeentehuis Schagen
Aanwezig	Mevrouw M.J.P. van Kampen – Nouwen (voorzitter), S.M. Lensink (CDA), J.Th. Kröger (JESS), J. van de Beek (VVD), W.P. Rijnders (SP), mevrouw H.P. Bredewold (Wens4U), F. Teerink (DS), P.F.J. Vriend (Seniorenpartij), mevrouw M.A. Leijen (plv PvdA), L.A.J. Riteco (GroenLinks), H. Vogel (D66), mevrouw E. Zwagerman (griffier), mevrouw M. Teijema (verslaglegging), G.E.P. Meijer (griffier)
Afwezig	F.N.J. Jansen (D66), J. Schrijver (PvdA)
Extra aanwezig	I.L. Kroon (VVD)

---

### 1. **Opening door de voorzitter**

### 2. **Vaststellen agenda**

De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 3. **Mededelingen**

#### Mededelingen voorzitter:

- Sail 2023: bestuur Sail zoekt nog steeds naar ondersteuning en financiën. College Schagen heeft aangegeven hier liever geen gehoor aan te willen geven.

#### Mededelingen griffier:

- Toelichting op de indeling van de verbouwde raadszaal: Bij de eerste vergadering komt de griffie met een voorstel. Deze indeling zal hierna in het Presidium worden besproken en vastgesteld.
- Er wordt vergadert met interruptiemicrofoons en pasjes. Op 17 september a.s. krijgen de medewerkers van de griffie en de voorzitters van de vergaderingen instructie in het gebruik. Op 24 september a.s. is voor de raadsleden een half uur voorafgaand aan de vergadering gelegenheid tot het uitproberen van de pasjes/microfoons. Uiteraard zal er een handleiding worden toegestuurd.
- Contact gehad met de voorzitter van de OFS afdeling toerisme. Er komt een uitnodiging naar de raad toe voor 23 september a.s. De OFS wil graag hun standpunt over besteding meeropbrengst toeristen- en forensenbelasting.

#### Mededelingen Rekenkamercommissie:

Het presidium wordt op de hoogte gebracht van de laatste stand van zaken m.b.t. de onderzoeken DoeMee VN Verdrag Handicap, Toezicht en Handhaving, Tafelzilver en regionaal onderzoek GGD Hollands Noorden.

### 4. **Besluitenlijst van de vergadering d.d. 13 juni 2019**

De besluitenlijst wordt ongewijzigd vastgesteld.

### 5. **Openstaande toezeggingen**

Geen op- en/of aanmerkingen.

### 6. **Opstellen conceptagenda raad d.d. 24 september 2019**

De agenda wordt doorgenomen.

De heer Van de Beek kondigt een motie aan m.b.t. het kunnen kiezen van een gratis trouwdatum voor minima.

- 
7. **Evaluatie raadsvergaderingen d.d. 25 juni en 27 juni 2019, 3 september 2019. Oordeelsvormende vergadering d.d. 3 en 4 september en Beeldvormende vergaderingen 17 juni (Nota van Uitgangspunten) en 2 september 2019 (langzaam verkeer)**
- Raad 27 juni:  
Gesproken wordt over het voorstel "Project basis op orde", welke is aangehouden door de raad. Na discussie wordt afgesproken dat de agendacommissie op 1 oktober a.s. bespreekt hoe nu met dit voorstel moet worden omgegaan.
- Oordeelsvormende vergadering 3 en 4 september:
- De heer Vogel wil weten hoe wordt bepaald dat stukken op de agenda worden geplaatst met het voorstel deze door te sturen naar de raad als hamerstuk. De voorzitter legt dit uit. Duidelijk is dat het gaat om een voorstel, maar dat er altijd over een onderwerp gesproken kan worden.
  - De heer Teerink verzoekt op te letten dat voorstellen van Samenlevingszaken niet altijd aan het eind van de agenda staan geagendeerd.
  - Gesproken wordt over de wijze waarop gesproken wordt tijdens vergaderingen. Dit dient altijd met respect te gebeuren.
- Beeldvormende vergadering 17 juni Nota van Uitgangspunten:  
Conclusie is dat er weinig actieve informatie werd verstrekt. Het onderdeel Sociaal Domein had op een groot scherm gepresenteerd kunnen worden. Afgesproken wordt de aanpak voor volgend jaar te bespreken in de agendacommissie.
- Beeldvormende vergadering 2 september Langzaam verkeer:  
De locatie was niet geschikt voor deze bijeenkomst. Mevrouw Zwagerman legt uit dat dit ook komt omdat er weinig aanmeldingen waren. Hierdoor een kleine ruimte beschikbaar, echter waren er veel mensen aanwezig. De presentaties van deze avond worden nog toegezonden (weekbericht).
8. **Vaststellen vergaderschema 2020**  
Het vergaderschema wordt vastgesteld. Wel wordt de datum voor de Beeldvormende vergadering in februari aangepast. Het vergaderschema zal ook naar iedereen worden toegestuurd.
9. **Offerteaanvraag RKC woningbouw gemeente Schagen**  
De heer Rijnders mist de vraag/onderzoek bij wie de woningen nu uiteindelijk terecht komen. Is dit bij de eigen inwoners of niet? Of e.e.a. nog invloed op de wachtlijsten? Het gaat hier om zowel de huur-, koop- en nieuwbouwwoningen.
- Deze vraag wordt doorgestuurd naar de Rekenkamercommissie.
10. **Memo behandeling begroting 2020**  
Afgesproken wordt dat de opzet van de beeldvormende vergadering over de Begroting 2020 van 16 oktober a.s. zal door de agendacommissie worden besproken.
- De heer Lensink vindt de tijd tussen de beantwoording van de technische vragen en indienen van moties/amendementen erg kort. De heer Meijer zegt toe hier naar te kijken.
- Mevrouw Zwagerman geeft aan dat waarschijnlijk de belastingverordeningen dit jaar worden behandeld bij de begroting. Dit is ook logisch omdat al deze tarieven in de begroting staan opgenomen.
11. **Standpuntbepaling verzoek bewoners Dennenweg onderzoek ex artikel 155a Gemeentewet**  
De heer Teerink was voorzitter bij het overleg met deze bewoners en geeft een weergave van het gesprek.
- Het presidium stemt in dat er geen onderzoek ex artikel 155a gaat plaatsvinden. Mevrouw Zwagerman zal de bewoners schriftelijk hiervan op de hoogte stellen.
12. **Verordening rechtspositie raads- en commissieleden(steunfractieleden) Schagen 2019**  
Gesproken wordt over de reiskostenvergoeding. Duidelijk is dat het hier gaat om een wettelijke bepaling.

---

Mevrouw Bredewold merkt op dat bij het was/wordt-overzicht bij artikel 6 een verkeerd jaartal staat.

De voorzitter zegt toe hier naar te kijken.

Het presidium stemt in met het agenderen van dit voorstel als hamerstuk voor de raadsvergadering van 24 september a.s.

**13. Afrekening fractievergoedingen 2018**

De heer Van de Beek merkt op dat de manier waarop e.e.a. beschreven staat er in de krant telkens toe heeft geleid dat het nu lijkt dat partijen moeten terugbetalen. Dit klopt natuurlijk niet.

De heer Vogel ziet graag dat er van de fractievergoeding een dag wordt georganiseerd over de omgevingsvergunning. De heer Van de Beek maakt duidelijk dat dit niet nodig is, hiervoor kan gewoon een beeldvormende vergadering worden aangevraagd.

Afgesproken wordt dat een persbericht wordt opgesteld waarin uitgelegd staat hoe e.e.a. zit met de fractievergoedingen.

Het voorstel wordt als hamerstuk geagendeerd voor de raadsvergadering van 24 september a.s.

**14. Rondvraag**

- De heer Kröger geeft aan een uitnodiging te hebben gekregen van een ondernemer uit Petten. De overige fracties hebben deze uitnodiging ook ontvangen. Afgesproken wordt dat de voorzitter een en ander intern gaat bekijken en dit terugkoppelt in het presidium.
- Mevrouw Zwagerman deelt mee dat de griffie gaat verhuizen naar de eerste etage, gezamenlijk met het bestuur.
- Mevrouw Zwagerman verzoekt de fracties om een 06-nummer te vermelden zodra ze inwoners uitnodigen op het gemeentehuis. Mensen kunnen dan bellen als ze bij het gemeentehuis zijn en worden opgehaald in de hal.

**15. Sluiting**

Griffier,

De voorzitter,

De heer G.E.P. Meijer

Mevrouw M.J.P. van Kampen-Nouwen